
PROTOKÓŁ nr 74 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 04.07.2022 roku o godz. 1800. 

 

 

 
Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Wprowadzono zmianę w porządku posiedzenia dodając  punkty  

3.10 - prośba o wydanie opinii w sprawie Ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:,, Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego …w rej. G. Morcinka w Krakowie” pismo AU-02-3.6730.2.423.2021.ASU 

3.11 - prośba o wydanie opinii w sprawie Ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:,, Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego …w rej. G. Morcinka w Krakowie” pismo AU-02-3.6730.2.424.2021.ASU 

3.12 - WGKiK z dn. 15.06.2022 dot. informacji w spr. budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Zgłoszenia Członków Rady Dzielnicy XVII  dot. propozycji lokalizacji dla montażu stacji naprawy rowerów. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, L. Zaleński,  

Komisja postanowiła, że zgłoszone lokalizacje zostaną przesłane z sekretariatu Rady Dzielnicy do ZTP. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad. 3.2 pismo ZDMK IPR.452.54.4.2022 z dn. 20.06.2022r. (nr 284) dot. zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa ul. 

Łuczanowickiej”. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik,  

Komisja postanowiła zaprosić projektanta na posiedzenie Zarządu w celu omówienia szczegółów. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.3. PMK WS-04.6220.130.2021.LP dot. postępowania w spr. wydania decyzji środowiskowej ,,Zbieranie, 

magazynowanie odpadów …ul. Blokowa 14”. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.4.Wodociągi  MK IWK.410.161.2020 z dn. 28.06.2022r. dot. kanalizacji sanitarnej w ul. Pruskiej i Birkuta. 

Komisja postanowiła przesłać pismo do wnioskodawcy. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.5. Wodociągi  MK IWK.410.243.2020 z dn. 13.06.2022r. dot. problemów z lokalizacją podziemnej hydroforni w os. 

Łuczanowice. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.6. Projekt Uchwały Zarządu w spr. rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 

2023.  

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, Z. Gawłowski, Z. Rajski 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

W głosowaniu: 6-Za, 1- nie brał udziału w głosowaniu. 

                                                                       

ad.3.7.  Projekt Uchwały Zarządu w spr. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do WPF i WPI zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dz. XVII do realizacji w latach 2022 – 

2024. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, Z. Gawłowski, Z. Rajski 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

W głosowaniu: 6-Za, 1- nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 

 

 



 

ad.3.8.  Projekt Uchwały Zarządu w spr. wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2023 oraz WPF i WPI zadań 

inwestycyjnych i remontowych na terenie Dz. XVII Wzgórza Krzesławickie. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, Z. Gawłowski, Z. Rajski 

Komisja  postanowiła o przesłaniu radnym treści projektu uchwały w celu zapoznania się oraz możliwości wniesienia  

mailowo uwag. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

W głosowaniu: 6-Za, 1- nie brał udziału w głosowaniu. 

 

ad.3.9. Projekt Uchwały Komisji w spr. wskazania zadań do realizacji w ramach zadania pn. ,,Remont dróg i chodników 

wg wskazań Dzielnicy” w roku 2022. 

W punkcie nr 2 Komisja postanowiła wpisać: ,,Remont ok. 65 mb nakładki ul. PCK w środkowym odcinku. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, Z. Gawłowski, Z. Rajski 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

W głosowaniu: 6-Za, 1- nie brał udziału w głosowaniu. 

 

ad.3.10. Ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:,, Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego …w rej. G. 

Morcinka w Krakowie” – pismo AU-02-3.6730.2.423.2021.ASU 

Przedstawiciele firmy ATAL udzielili odpowiedzi na pytania radnych związane z planowaną inwestycją.  

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński,  

Komisja zaopiniowała jednogłośnie  pozytywnie z następująca uwagą: 

Zobowiązuje się Wnioskodawcę do zabezpieczenia zagospodarowania wód opadowych w docelowym obiekcie poprzez 

budowę nowego kolektora na etapie prac przygotowawczych i budowlanych. Rozwiązanie zabezpieczenia wód opadowych 

w okresie budowy powinno stanowić część dokumentacji koniecznej do uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

ad.3.11. Ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:,, Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego …w rej. G. 

Morcinka w Krakowie” - pismo  AU-02-3.6730.2.424.2021.ASU 

Przedstawiciele firmy ATAL udzielili odpowiedzi na pytania radnych związane z planowaną inwestycją.  

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński,  

Komisja zaopiniowała jednogłośnie  pozytywnie z następująca uwagą: 

Zobowiązuje się Wnioskodawcę do zabezpieczenia zagospodarowania wód opadowych w docelowym obiekcie poprzez 

budowę nowego kolektora na etapie prac przygotowawczych i budowlanych. Rozwiązanie zabezpieczenia wód opadowych 

w okresie budowy powinno stanowić część dokumentacji koniecznej do uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

ad.3.12. WGKiK z dn. 15.06.2022 dot. informacji w spr. budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy. 

Komisja postanowiła dopisać zadanie rozbudowy do uchwały intencyjnej. 

W głosowaniu: 6-Za, 1- nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy zostanie podany na 

najbliższej sesji Rady Dzielnicy 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.21.50 

 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

 

                                                                                     

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


